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Verslag van de extra CCR van maandag 15 juli 2024 (nr. 12) 
Locatie: Webex 
Tijdstip: 11.00 – 11.30 uur  

 
Aanwezig: Bogin, CBD, CBG, Neprofarm, VES, VIG 

 
1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering. Deze CCR vergadering is extra ingelast en gaat uitsluitend 
over de voorgestelde tarieven van het aCBG voor 2025. 
 
2.  Inleiding 

 
Het aCBG heeft het voorstel voor de tarieven per 1 januari 2025 aan de pSG verstuurd. Dit 
voorstel bespreekt het aCBG met de pSG in een bestuurlijk overleg eind augustus. De tarieven 
worden uiterlijk 1 september vastgesteld. 
 
Het aCBG gaat al jaren uit van een stabiel tariefbeleid waarbij tarieven worden aangepast aan 

loon- en prijsontwikkeling. Dat is ook nu het geval. Het aCBG kan niet anders dan de CAO 
afspraken doorvoeren en de kostenstijging in de tarieven verwerken. Daarnaast speelt ook mee 
dat het aantal werkbare uren naar beneden is gegaan (CAO afspraken uit 2023 die hebben geleid 
tot uitbreiding IKB-uren en uitbreiding van mogelijkheden om verlof te sparen). Dit had al in de 
tarieven van 2024 doorgevoerd moeten worden. Dat is niet gedaan en moet dus nu alsnog. 
 
Het aCBG beseft zich dat het om een grote tariefstijging gaat. Het aCBG vraagt hiervoor, en ook 

voor de tekortenproblematiek, aandacht bij VWS. 

 
3. Ingestuurde vragen en opmerkingen 
 
Bogin en VIG stellen het volgende aan de orde: 
 

a) Duidelijkheid is gewenst in hoeverre de kostenstijging het gevolg is van (toegenomen) 

kerntaken (denk aan het Meldpunt geneesmiddelentekorten en -defecten).  
 
Het aCBG geeft aan dat het aCBG voor de werkzaamheden voor het Meldpunt structureel 
financiering krijgt van VWS. Deze werkzaamheden nemen toe en de financiering is ook 
toegenomen.  
Bogin constateert dat er het afgelopen jaar een stijging is te zien in het aantal medewerkers/fte bij 

het aCBG en vraagt zich af waar deze stijging door wordt veroorzaakt. Er zijn meer projecten, daar 
is dit het gevolg van. Onder andere uit de WaU-middelen (Werk aan Uitvoering) voert het aCBG 

projecten uit. Het grootste project op dit moment - en in de komende jaren - is de vervanging van 
het ICT-systeem. 
 

b) Er zijn tarieven die niet stijgen bij CBG producten die wel hun kosten in de prijs kunnen 
doorbelasten (homeopathische- en veterinaire producten, de WGP en GVS zijn niet van 

toepassing). 
 

Het aCBG heeft de voorgestelde jaarvergoeding voor homeopathische farmaceutische producten 
nader bekeken en deze moet worden verhoogd van €50 naar €55. Het aCBG had dit afgerond op 
€10 terwijl dit op €5 had moeten zijn. Het aCBG geeft deze wijziging nog door aan de pSG. 
 

c) Er is bij de tarifering geen relatie met productomzet waardoor de lichtste schouders de 

zwaarste lasten dragen.  
 

Bogin licht toe dat de tarieven van het aCBG met name erg hoog zijn voor de generieken met een 
lage omzet. En dat Bogin verwacht dat handelsvergunningen van producten zonder omzet (niet-
preferent) worden ingetrokken. Bogin doet de suggestie van een lager tarief voor producten zonder 
omzet (die niet-preferent zijn). 
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Neprofarm merkt naar aanleiding hiervan op dat de omzet van een product los staat van het tarief 

van het aCBG. Het is niet de bedoeling dat er een kruissubsidiering ontstaat met producten met 
een hoge omzet. 
 
Het aCBG geeft aan dat er geen relatie is tussen productomzet en het tarief van het aCBG. Het 
tarief van het aCBG is gekoppeld aan het werk dat het aCBG eraan heeft. Het aCBG is zich bewust 
van de spanning die er bestaat tussen de verhoogde tarieven van het aCBG en de steeds lagere 
vergoeding (WGP). En dat als een product geen omzet heeft (niet-preferent is), en ‘slapend’ is, dit 

kan leiden tot intrekking van de handelsvergunning. Dit komt de tekortenproblematiek niet ten 
goede. Het aCBG zegt toe te zullen gaan onderzoeken of een lagere jaarvergoeding voor ‘slapende’ 
producten eventueel een optie is. Dit vergt uitzoekwerk en heeft juridische- en praktische 
aspecten. Voor de tarieven van 2025 zal dit niks veranderen. Het aCBG betrekt bij dit uitzoekwerk 

graag een vertegenwoordiger vanuit de koepels. Bogin zal een naam doorgeven. 
 

De VES uit zijn zorgen om handelsvergunningen in de lucht te houden. De tariefverhoging van het 
aCBG is groot. De VES ziet door de aankomende WGP (zonder mitigerende maatregelen) veel 
lijnen voor import wegvallen, waardoor de druk van tekorten alleen maar hoger zal worden. Het 
landschap zal verder verschralen en er zullen steeds minder alternatieven zijn, wat op termijn tot 
prijsstijgingen kan leiden. Het aCBG onderkent de zorgen rondom de beschikbaarheid. 
 
4. Rondvraag    

 
Bogin geeft aan een brief te zullen sturen aan de pSG met daarin onder andere aandacht voor de 
hogere tarieven van het aCBG in relatie tot de WGP, het effect van de hogere tarieven voor 
producten met een lage omzet en het voorstel voor een lagere jaarvergoeding voor ‘slapende’ 
producten. 

 
5. Sluiting      

 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering. De volgende (reguliere) 
vergadering zal plaatsvinden op 11 september 2024. 
 


